

Referat fra bestyrelsesmøde i klubhuset 08.01.2026 kl. 17.00-19.00

Til stede: Hans Sommerlund, Povl Friis, Kenneth Meier-Andersen, Ib Holst-Langberg, Jan Birk Sørensen, Anne Mette og Morten, Jens og Alexander

- Fremtidige aktiviteter i Sejlsportsligaen – Anne Mette og Hans deltager i møde med Ligaklubber onsdag 14/1. Mødet er om Sejlsportsligaens fremtidige økonomi, og vi savner i den forbindelse at se et regnskab fra Ligaen.
- Svar til AIS ang. anvendelse af grus plads HSL rundsender. AIS har forfattet en mail, hvor i det fremgår hvorledes de mener at grus arealet imellem AIS og bommene, skal benyttes fremadrettet. Der skal forfattes et svar på denne, som afstemmes med havnemester Thomas.
- Ansvar ved personskade hvis andre bruger vores både

8.1	Deltagerne deltager i stævnet på egen risiko. (Se RRS 3, Beslutning om at kapsejlere.) Den organiserende myndighed påtager sig ikke noget ansvar for materielskade på udstyr, der ikke er ASKs ejendom, personskade eller dødsfald, der opstår som følge af eller før, under eller efter stævnet.
20	FORSIKRING
20.1	Bådene er dækket af ASKs forsikring, der IKKE omfatter personskade og skade på tredjeparts ejendele. Derfor er det deltagernes eget ansvar at have egen ulykke- og ansvarsforsikring.

Ovenstående sendes til forsikringsmægler, for at afprøve om det er tilstrækkeligt til at sikre klubben imod krav, i tilfælde af personskade ved stævner, hvor det ikke er klubmedlemmer der sejler vores både.

- Nyhed brev - Alexander orienterede - Der er lavet to nyhedsbreve, et før og efter sommerferie og det har været vellykkede processer. Vi snakkede om hvorledes de bedst kommunikeres, er det på hjemmeside eller via andre medier, der er høj aktivitet på hjemmesiden!
- Kommunikation – Morten har levet et stærkt oplæg til en medlemsundersøgelse som blev gennemgået og forklaret – Hjemmeside har 2000 besøgende på 30 dage, men vi skal være sikre på at ramme så mange som muligt når vi kommunikerer til medlemmer.

- Status på ny RIB ordning (udeladt i referat) – Hans og Povl indkalder til ”brugermøde” efter generalforsamlingen. – møde Povl og Hans
- Økonomi incl Budget status – spørgsmål til Rasmus ang. forståelse af den fremsendte oversigt. Regnskabet er til gennemgang ved revisorer, og de indkaldes til kommende møde, således at deres spørgsmål kan afklares.
- GF forberedelse. Referent og dirigent skal findes – indkaldelse udsendes, og bestyrelsen gennemgik den besluttede tekst til vedtægtsændring.
- Opdatering fra Ungdomsafdelingen – Der sker meget med nye planer fra DS omkring ungdoms, elite og talentarbejde. Der er præsentationsmøde 22/1, hvor DS oplæg vil blive gennemgået. Torben H og hans deltager, men det ville være fint hvis der var andre der også kunne deltage til præsentationen.

Næste møde: **onsdag 04.2.2026 18.00 – 20.00** i Klubhuset -

Referat: Hans Sommerlund